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Jaarvergadering MTC2004you 02-02-2024 

 

Aantal aanwezig: 35.  

Aantal stemgerechtigde: 34   

Afmeldingen: Jac Voermans, Twan Wilmsen, Dries Bekkema. 

01.: Opening Voorzitter Martin om 20.00 uur.  

 - Welkom op deze 20ste jaarvergadering van Mtc2004you. 

- Voor wie dat nog niet gedaan heeft: Svp aanwezigheidslijst aftekenen,   

   je gegevens controleren en zo nodig actualiseren. 

 

02.: Vaststellen Notulen jaarvergadering 2023. Martin. 

- De notulen worden paginagewijs doorgenomen. Deze wordt in orde 

bevonden door de leden. 

 

03.: Mededeling vanuit het Bestuur. Martin 

- Het ledenaantal mag omhoog. Om het eerste bezoek aan de club te 
promoten zullen we  onze ritten blijven aanmelden en bekend maken 
in de Peel en Maas. Het betreft het doorgeven van de ritspecificaties 
zoals deze ook op de site staan. Dit is gratis. 

- Het motorband plakken . Afstel betekent geen uitstel en we zullen 
bekijken wanneer we hier invulling aan kunnen gaan geven. 
Aangezien de meest van ons tubeless rijden steken we in eerste 
instant in op het ‘”Proppen”. We kijken nog of we ook nog een 
binnenbandje kunnen leggen. Hebben de persoon benaderd en zullen 
dat ten uitvoer brengen op een clubavond. Volg de site daarop zullen 
we dat vermelden. 
 

- Clubavonden kunnen voorzien worden van een activiteit of 
presentatie. Deelname aan die activiteiten is geen verplichting. 
Iedereen is gewoon welkom en het is een extraatje. Ideeën blijven 
welkom. Inmiddels liggen er enkele ideeën vanuit het bestuur in de 
week. 
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- De gemeente Venray heeft de clubs weer benaderd voor de 
zogenaamde opschoondagen. De daarvoor beschikbare data zijn 23 
maart, 25 mei, 06 juli, 07 september en tenslotte 02 november. Per 
dagdeel met een team van 4 leden levert dit de club € 150,00 op. 
Denk er vast over na of je wilt deelnemen en zo ja op welke datum of 
zelfs data. Ik kom er bij activiteiten op terug. 

- Voor actuele informatie aangaande activiteiten, ritten en of 
mededelingen vanuit het bestuur blijft de website het 
communicatiekanaal. Houd de website dus in de gaten. 
 

Zaterdagen dat er in 2024 zwerfvuil wordt geprikt zijn: 
23 maart.  Opgegeven zijn: Marion/Theo/Eef. 
25 mei.  Weekeind                Toon/Nelly/Ria/Martin. 
6juli. 
7 september. 
2 november. 
 

04. Verslag over 2023 Webmaster. 

Facebook en WhatsApp. 

Zoals afgesproken zijn we na de jaarvergadering van 2023 gestart met de 

Facebook groep MTC2004You en de WhatsApp groep MTC Ritten. Bijna al onze 

leden hebben de weg naar deze 2 groepen gevonden en zover als ik weet is dit 

iedereen goed bevallen. 

Gezien de ervaring die wij hebben opgedaan met de WhatsApp groep MTC 

Ritten, waarbij we deze 2x hebben “misbruikt” om jullie als leden zo snel 

mogelijk te kunnen informeren. Zijn wij van mening dat deze functie zeer 

welkom is, maar eigenlijk niet in de groep MTS Ritten groep thuis hoort. 

Daarom willen we een extra WhatsApp opstarten met de benaming MTC 

Nieuws waarin deze informatie dan beter verspreid kunnen worden. 

Heeft iemand problemen met het gebruik van de Facebook of WhatsApp dan 

horen we dit graag en kunnen we kijken hoe dat is op te lossen. 

Web pagina. 

Aan het einde van 2023 zijn we overgestapt naar een andere host voor onze 

website, en dit heeft voor ons alleen maar positieve veranderingen met zich 

meegebracht, zoals: 

- Het heeft bijgedragen aan een aanzienlijke kosten besparing. 
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-De Site wordt nu onderhouden met een moderner programma waardoor: 

 -Deze makkelijker te onderhouden is. 

 -Deze veel meer mogelijkheden heeft in de invulling van de pagina’s. 

 

Niet alle pagina’s die we voorheen hadden zijn mee overgenomen naar de 

nieuwe omgeving, maar missen jullie bepaalde gegevens/informatie en zouden 

jullie die graag terug zien of ontdekt iemand een fout(je)? 

Laat mij dat dan even weten. 

 

Het akkoord tot het in de lucht brengen van ‘WhatsApp groep’: MTC Nieuws 

wordt later in de vergadering bepaald. 

 
         
 

05.: TERUGBLIK 2023 FRANS. 

Ledenbestand per 31-12-2022 ledenaantal 60. 

Ledenbestand per 31-12-2023 ledenaantal 64. 

Afmelding leden 0, aanmelding leden 4 

Het bestuur heeft 8 keer, volgens plan, vergaderd in 2023.  
In 2023 mocht MTC2004YOU zich weer inschrijven voor de actie RABO 
Clubsupport, Dit heeft  
het mooie bedrag opgeleverd voor de clubkas van € 136.60. Hartelijk dank voor 
degenen die op mtc2004you hebben gestemd. 
In 2023 hebben we 3 maal mogen meelopen met de opschoon dagen. 
Op 8 juli hebben meegelopen: Piet Pluk, Martin Leisiwal, Mien en Frans Gielen. 
Het was heet. 
Op 9 september waren dat: Toon en Nelly van de Ven, Mien en Frans Gielen. 
Op 4 november liepen mee: Martin Leisiwal, Piet Pluk en Mien en Frans Gielen. 
Het regende 
Deze 3 middagen hebben het mooie bedrag opgeleverd van € 450.00. 
 
Activiteiten. 
De clubavond van vrijdag 6 januari kwam te vervallen i. v. m. de 
nieuwjaarsborrel op zondag 16 januari. 
Vrijdag 3 februari was de eerste clubavond van het nieuwe jaar 2023. 
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De clubavond van 3 maart verviel i. v. m. de Algemene Leden Vergadering op 
vrijdag 17 maart. 
Op zaterdag 18 maart hadden we de openingsrit ZUM IMBISS in Duitsland, daar 
kon je een eitje bestellen en dan kreeg je er later brood bij. Ook waren we een 
persoon kwijt geraakt. Er waren 17 leden. 
Vrijdag 7 april was er weer een clubavond. 
Motorzegening Grubbenvorst was op 16 april. We reden er naartoe over leuke 
wegen, daarna reden nog een aantal leden een mooie rit. 
De clubavond van 5 mei kwam te vervallen i. v. m. de feestavond op zaterdag 6 
mei. In t’ Schopke hebben we lekker gegeten, met tussen de soep en de 
petatten door een pup kwis over van alles en nog wat. We waren met 31 leden 
Vrijdag 19, zaterdag 20 en zondag 21 mei hadden we het voorjaars weekeind 
Pappelhof in de Vulkaan Eifel. Het aantal deelnemers was 36 waarvan er een  
aantal dames met de auto waren gekomen. Zij hadden de zaterdag 
doorgebracht in Echternach. De wegen waren bochtig en er was niet veel 
verkeer. Ook het weer was prachtig.  Er waren 2 gasten onder het gezelschap. 
Een persoon is na de eerste nacht naar huis gereden. 
Op 16 juni kregen we het bericht van het overlijden van Ria Hanen. Ria zorgde, 
samen met Wil voor ons natje en droogje in ons vorige clubgebouw Diana. Ook 
voor de aanvang van de ritten zorgde zij voor koffie. Zij was nou betrokken bij 
mtc2004you. Ria wat lid sinds 2005.  Ria overleed na een kortstondig verblijf in 
het Hospice. 
De Brabant route van 25 juni werd verplaatst naar zondag 16 juli. 
Op zaterdag 1 juli hadden we de avondrit in de werkomgeving van Maykel. Een 
prachtige rit van  
215 km. We hadden heerlijk gegeten bij de eerste stop, en bij de tweede stop 
zaten we op een heerlijk terras aan de Linge. 
Voorafgaand aan de avond rit hebben we ons nog gepresenteerd bij  t’ Schopke 
vanwege hun 10 jarig jubileum. We hebben hen gefeliciteerd met het 10 jarig 
jubileum en een kaartje en een bloemetje overhandigd. 
Op vrijdag 7 juli was er een clubavond. 
Zondag 9 juli was er de rit van Ludy naar Duitsland, het was weer een mooie rit 
en prachtig weer. 
Zondag 16 juli was de mooie Brabantroute van Jan Voermans en Jos 
Jenneskens. Deze bestond uit 3 gedeeltes, 68- 88 en 75 km. 
Op vrijdag 4 augustus was t’ Schopke gesloten vanwege vakantie en hebben we 
de clubavond gehouden op Venray kermis bij de Klokkenluider. Het was goed 
geslaagd en beren gezellig. 
Zondag 13 augustus was de rit rondje Utrecht van Jos Creemers, Twan Wilmsen 
en Sjaak van Meijel. Het eerste stuk van 70 km ging over de snelweg, daarna 
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het rondje Utrecht, met voor ons weer een nieuwe omgeving en een mooie rit. 
Daarna weer naar Venray over de snelweg. Totaal toch weer 330 km gereden. 
Zondag 27 augustus was er weer de Quispel rit, verzorgd door Ton Fleurkens. 
De rit ging door Limburg, Gelderland en Brabant. Een echte binnendoor route 
met mooie binnendoor weggetjes en mooie plaatsjes. De eerste rit ging naar de 
Ooi polder, na de tweede rit was de stopplaats in Overasselt, het derde deel 
ging weer terug naar Venray, met als eindpunt de Klokkenluider. 
De clubavond van 1 september ging niet door van wege de BBQ op 2 
september. 
Zaterdag 2 september was de BBQ bij Stefan Classens op een prachtige locatie 
bijna in het centrum van Venray. Alles was door Stefan en zijn familie leden 
geregeld en gemaakt, ook het weer werkte goed mee. Alles was perfect 
geregeld. 
Zondag 17 september de rit naar Bergisch Gladbach. Eerste gedeelte over de 
snelweg en binnendoor naar Kasteel Burg voor een bakje koffie. Het 2e deel 
binnendoor naar Landgasthof Dhunntal voor de lunch. 3e deel binnendoor en 
over de snelweg met een tankstop. Het 4e deel grotendeels over de snelweg en 
binnendoor naar Venray. In totaal weer zo’n 335 km op de teller.   
Najaarsweekeinde 22-23 en 24 september gingen we naar Landhotel Zur Smitte 
in Schmallenberg met volpension. Het eten was goed en de drank vloeide 
rijkelijk en zat bij de prijs inbegrepen, we kwamen niets te kort. Er was ook een 
avond met een D.J. Hij draaide muziek voor ieder wat wils. 
Er werd ook nog een kamerdeur geforceerd omdat die niet meer open ging met 
de sleutel.  
Een persoon had wat schade aan de motor doordat de koppelings hendel was 
afgebroken, en niet meer verder kon rijden. Mede door de hulp van de 
groepsleden werd het een en ander geregeld en is de motor uiteindelijk naar 
Nederland gebracht. Het weer was goed, overdag mooi weer en s’ nachts 
regen, goed geregeld.  
Zondag 1 oktober was er de 36e herfst rit van Grathem. Daar kregen we eerst 
brood met eieren en spek vooraf. In eerste instantie dachten we dat we de 
route verkeerd om waren begonnen, maar na het terug rijden bleek dat het 
toch goed was. Het was weer een mooie en gevarieerde route op een paar 
wegafsluitingen na.  
Zondag 8 oktober een rit georganiseerd door Ludy met veel dijk wegen en veel 
lekkere bochten ten zuiden van de Maas reden we naar Lith, waar we het 
veerpont de maas over gingen. De veerman was al ingelicht dat er een 
toekomstige veerman ook nog moest oversteken. We zijn op een rustig 
gangetje over gestoken zodat de 2 veermannen even tijd hadden voor een 
goed gesprek. Daarna reden we aan de noord zijde van de Maas naar Venray. 
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De afsluitingsrit werd van zaterdag 4 naar zondag 5 oktober verplaatst zodat de 
leden die op zaterdag hadden gelopen met de opschoon dag ook de rit konden 
meerijden. Een mooie rit van het noordelijke Limburg tot aan Maaseik. Het was 
een gezellige rit. 
Dit was het jaaroverzicht van 2023. 
Bedankt voor jullie aandacht.                       
 

 

 

06.: Vrijwilliger van het jaar. Martin 

 Wij dachten over het jaar 2023 en de afgelopen jaren dat deze persoon  
           zich heeft ingezet voor de club. Hij altijd aanwezig  behulpzaam vrolijk  en 
 opgewekt. Je alles aan hem kunt vragen binnen de grens natuurlijk,  niks 

is voor hem teveel. En zo kunnen we nog wel even doorgaan. Waar hij 
regelmatig een rit heeft uitgezet voor de Club en weekenden. Ton 
Fleurkens 
 

       

07.: Clublocatie. Martin 

Daar veranderd niets alles blijft het zelfde clubavonden munten en 

prijzen 

  

08.: Financiële jaarstukken, begroting, kascommissie. Milia/Martin 

- De Jaarstukken 2023 en begroting 2024 waren voor de vergadering 
beschikbaar voor inzage bij de penningmeester Milia Verstappen. 

- Toelichting jaarstukken: 
We sluiten het jaar af met een positief resultaat van 1400 Euro 
Oorzaak:  dit komt onder andere door: schoonmaakacties Synthese 
(3x 150 euro), verkoop shirts e.d. (150 euro) sponsorbijdrage RABO 
clubactie. 

- Toelichting begroting: 
Vanwege een lichte stijging van het aantal leden kunnen we nog 
steeds een sluitend begroting realiseren. Ondanks alles verwachten 
we dit jaar alsnog een positief resultaat. 

- Verslag kascommissie:  
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- Kascommissie bestaande uit Eric van Pruisen en Sjaak van Meijel.  
Sjaak was reserve maar Jan Wagemans is op vakantie ten tijde van de 
kascontrole.   
Ik geef het woord aan Sjaak van Meijel. 

- Sjaak neemt het woord en leest het verslag van de kascontrole 
commissie voor:  

- Kas werd gecontroleerd over 2023. Het geheel was duidelijk en 
overzichtelijk. 

Alle vragen zijn naar tevredenheid met bewijsstukken onderbouwd 
en beantwoord. 
Er werden geen onregelmatigheden geconstateerd en de 
jaarstukken zijn een duidelijke en inzichtelijke weergave van de 
uitgaven en inkomsten over 2023. Er wordt decharge verleend aan 
de penningmeester Milia Verstappen.  
 

- Erik, heel erg bedankt voor het controleren van de financiën de 
afgelopen 3 jaar! Sjaak ook bedankt voor het controleren van de kas, 
maar jij bent komend jaar ook weer van de partij! Kascommissie gaan 
we zoals afgesproken op de ALV van afgelopen jaar aanpassen. Sjaak 
van Meijel blijft nog 1 jaar lid voor de kascommissie. Nu zijn we nog 
op zoek naar 1 lid voor de komende 2 jaar om dit samen met Sjaak te 
doen en we zoeken 1 reserve. Wie wil er zitting nemen in de 
kascommissie! Jos Cremers neemt zitting in de kas controle 
commissie. Martijn Maassen meld zich als reserve. 
 
 
Contributie voorstel 2025: Milia 

 
- Financiële jaarstukken ligt ter inzage tijdens deze vergadering, 

voorstel is de contributie voor 2025  gelijk  te houden en te bepalen 
op € 40,-, aangezien we met ingang van dit jaar de contributie met € 
5,- hebben verhoogd en we ervan uitgaan dat de opbrengsten van het 
huidige ledenbestand nog steeds een sluitende begroting kunnen 
realiseren. 
Stemming werd door hand opsteken verricht. De grote meerderheid    
is akkoord. 

 

      Rabobank omzetten uitzoeken: Martin? 
      De Rabobank blijft onze bank. Andere banken zijn naar  
      verhouding ook duur en door nu te veranderen krijgen  
      we verwarring, ook bij de leden. 
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09.: Jaarkalender ritten: Ralph 

We hebben afgelopen jaar heel wat mooie ritten en weekendjes gehad. 

Wij willen iedereen bedanken voor de inzet. Ook dit jaar willen we weer 

mooie ritten rijden. Daar hebben we natuurlijk weer vrijwilligers voor 

nodig. In de zaal liggen tourkalenders waar je je naam op kunt noteren 

om een rit te maken. Zijn er mensen die een rit willen maken maar niet 

weten hoe dat gaat of moet dan wil ik ze daar wel mee helpen. Dan 

hebben we zaterdag 16 maart de opstapmiddag. Daar willen we vanaf 

het schopke gezamenlijk naartoe rijden. Aansluitend hebben we nog een 

korte rit voor degenen die mee willen. Verder wens ik iedereen veel 

veilige kilometers toe. 

Een vraag vanuit de leden komt of er een avond rit kan worden 

georganiseerd. 

Chris geeft aan hiermee bezig te zijn. 

Als leden zich opgeven voor b.v. een weekeind, meldt men zich aan via 

de Gmail en maakt het verschuldigde bedrag over, dan is de aanmelding 

geldig. 

   

       
 

 

10.: Activiteiten. Chris/Martin. 
 
       - Op 8 juni willen we gaan solexen (helm en bromfiets certificaat of  
          rijbewijs verplicht) in Griendtsveen bij de Poort van de Peel. 
         Ontvangst met koffie of thee en vlaai, na afloop daar een BBQ. 
         Solexen en BBQ zijn voor de clubleden gratis, consumpties eigen rekening. 
         Opgeven voor 1 maart 2024. 
         Bij meer dan 50 opgaven gaan clubleden voor. 
 
11. Jubileum 2024. Martin. 

- We bedanken alle leden die zich hebben opgegeven voor hun inzet en              

gedachtengang. 
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12.: Bestuurssamenstelling 2023:    Martin                                                                            

- Om de twee jaartermijn kun je aangeven of je verder wilt als    
  bestuurslid of niet.  
- De volgende bestuursleden stellen zich herkiesbaar 
   Milia als penningmeester. 
   Frans als secretaris. 
   Martin als voorzitter. 
  Bij de dadelijk uit te voeren bestuursverkiezing is het aan u om hier uw stem    
  over uit te brengen.  
-We zullen nu overgaan tot het uitdelen van de stembriefjes. 
 
Pauze ca. 20 minuten. 

 

13.: Uitslag bestuursverkiezing.  

Milia verstappen Herkiesbaar.                           Voor: 32  Tegen: 0  Blanco: 1 

Frans Gielen   Herkiesbaar                                  Voor: 32  Tegen: 0  Blanco: 1   

Martin Leisiwal Herkiesbaar                               Voor: 32  Tegen: 0  Blanco: 1   

 

14.: Antwoorden rondvraag ALV 2023:  

Is er een mogelijkheid om subsidie aan te vragen bij de gemeente van wege ons 

20 jarig jubileum? Komt op de volgende bestuursvergadering ter sprake. Nee 

niet mogelijk. 

Toon v. d. Ven: Vind dat er meer kamers moeten worden gereserveerd i. v. m. 

veel aanmeldingen bij weekenden, zodat er geen leden zelf alsnog moeten 

boeken, of in een ander hotel moeten slapen. 

Jos Creemers: Vind dat bij openingsrit en afsluitingsrit een feestavond of BBQ 

moet worden gekoppeld.  Ook hesjes vaker dragen door voor en achter rijder. 

Voor koffie voor tourrit 30 minuten in plaats van 15 minuten. Antwoord: Men 

kan ook een kwartier eerder komen. 

Ludy Verstappen: Hoe gaan we om met de hesjes bij tourritten? deze worden 

zo veel mogelijk ingeleverd bij bestuursleden na de rit.  
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Martijn Maassen: Bedankt het bestuur voor de goede zorgen. 

Gerrit Arts: kunnen choppers en tourmotoren niet apart worden ingedeeld bij 

tourritten? Smoelenboek moet worden aangepast, en Gerrit wil er vanaf. 

Waarom moet een weekeind zo ver weg, kan het niet dichterbij, b.v. een paar 

honderd k. m. in plaats van 4 of 500 k. m.     Weekenden, als het vol is, iedereen 

laten weten of er nog plaats is voor een ander als er iemand annuleert. 

Stefan Classens: Andere Bank zoeken met minder kosten? Zie punt 8    

Jos Creemers: September weekeind kan over de autobaan of binnendoor. Om 

volledig van het ALL-IN te profiteren vraagt Jos om de E-mail adressen te 

mogen gebruiken van de aangemelde leden. Iedereen gaat akkoord. Dag van 

de motorrijder van KNMV, is dat een club activiteit? Antwoord: is individueel. 

Eef van Mil: Presenteert Race weekeind op 19 en 20 mei 2024 en vraagt 30 tot 

40 mensen als vrijwilliger, wieler rondes hebben misschien materiaal, E. H. B. 

O. ers en verkeersregelaars. 

Chris Sonnemans: Heeft er iemand interesse voor de M. R. A. training? En Wie 

wil er nog mee met het Oostenrijk reis?  Geen interesse voor MRA. 

 

Rondvraag ALV 2024: 
Jos Cremers: wat te doen met de hesjes na de rit? Deze worden ingenomen  
na de rit door bestuursleden. 
 
Theo Tunnissen: Mag iemand meerijden zonder lid te zijn?  De eerste keer is 
gratis, de volgende ritten is € 5.00 verschuldigd. 
 
Bestuursleden dagelijks bestuur (voorz.  Secr.  Pen.) niet samen herkiesbaar 
stellen. 
 
Ton bedankt het bestuur voor zijn attentie. 
 
Martijn bedankt het bestuur voor de goede zorgen. 
 
Toon Roefs attendeert de aanwezige leden over de MRA navigatie instructie 
Via YouTube. 
  
 

15.: Sluiting. De voorzitter sluit de vergadering om 22.00 uur. 
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